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Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 9. zasedání OV Plačkov v roce 2015 

Přítomní: Milan Janďourek, Ivana Joklová, Vladislav Dibelka, Markéta Franzová, Renata  

                 Kopecká, Petr Švácha 

Omluveni: Jan Dušek, Alena Krejčí, Petr Vašák 

Kdy : 25. června 2015 od 18:30 

Kde: budova osadního výboru Plačkov (volební místnost) 

 

Program jednání: 

1. Zápis z předchozí schůze 

2. Hodnocení dětského dne 

3. Jednání na MěÚ – přístavba kiosku u fotbalového hřiště 

4. Rada města 

5. Návštěva oslavenkyně předsedou osadního výboru 

6. Posečení obecních pozemků 

7. Odvoz pokácených topolů 

8. Dětské hřiště 

9. Naplánování dalšího setkání OV Plačkov 

10. Diskuze 

 

Ad1) Všechny body z předchozího zápisu byly zkontrolovány. 

 

Ad2) Dětského dne se zúčastnilo celkem 152 dětí. Všem se to moc líbilo, mělo to velký 

úspěch. Chtěli bychom poděkovat všem dětem, které přišly a všem pořadatelům, kteří dětský 

den pořádali. 

 

Ad3) Na MěÚ Humpolec nám povolili pouze omezenou přístavbu kiosku. Původní projekt 

zamítli z důvodu vysoké pořizovací částky. Zpracování nového projektu pouze pro přístavbu 

do zadní části k pláži. 

 

Ad4) Rada města schválila dne 3. 6. 2015 vybudování bezdrátového rozhlasu. 

         Rada města také odsouhlasila kratší noční klid, z důvodu konání Free mini festivalu u 

Pařezáče.  
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        Dne 19. 6. Byla opětovně objednána vývěsní skříňka pro druhou část Plačkova. Skříňka 

bude větší (cca 1,5m x 1m). 

 

Ad5) Dne 20. 6. 2015 oslavila paní Marie Moravcová 97 narozeniny. Paní Moravcovou 

navštívil předseda OV a paní Rudolfová. Blahopřejeme. 

 

Ad6) Všechny obecní pozemky jsou posečeny. Sečení zajišťoval Petr Klofáč. Děkujeme. 

 

Ad7) Pokácené topoly byly dne 25. 6. 2015 odvezeny. 

 

Ad8) Na dětské hřiště byl umístěn řád pro užívání tohoto hřiště. Za technický stav zodpovídá 

OV Plačkov. Za zranění na hřišti zodpovídají rodiče. 

 

Ad9) Další schůze OV je naplánována na 27. 8. 2015 od 18:30.  

 

Ad10) Členové se vyjadřovali vždy k jednotlivým bodům tohoto zápisu. 

 

 

 

 

USNESENÍ 

25/06/2015 

OV schvaluje, urychlenou výměnu lavičky u dětského hřiště.  

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

 

 

 

Jednání OV bylo ukončeno v 19:30.    Zapsala: Markéta Franzová 

 

Předseda OV: Milan Janďourek   Ověřovatelka: Alena Krejčí  

 

 


